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Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
feltenni Varga Mihály pénzügyminiszter Úrhoz:

,,Tervezi-e a Kormány a szálláshely-szolgáltatók on-line bekötését az adóhatósághoz?"

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Még 2017 tavaszán több írásbeli kérdéssel fordultam az akkor illetékes miniszterhez (K/14637,
K/14638, K/14639), az AirBnB szálláshely-szolgáltatás hazai törvényi szabályozását sürgetve.
A miniszter nevében akkor válaszoló Dr. Fónagy János szerint ,,A Magyar Turisztikai Ügynökség
Zrt. (MTÜ Zrt.) jelenleg vizsgálja a megosztáson alapuló gazdaság (un. sharing economy)
turisztikai ágának jogi környezetét. A rövid távú cél az, hogy valamennyi AirBnB-vel foglalkozó
szállásadó online kapcsolatba kerüljön a Nemzeti Adó- és Vámhivatallal, hiszen a szereplők egy
része ma nem vagy csak részbenfizet adót."

Szintén írásbeli kérdéssel fordultam Önhöz 2017 vegen (K/18593), mely szerint vizsgálja-e a
kormány az AirBnB oldalán található szolgáltatók megfelelő adózását? A kapott válasz szerint ,,Az
adóhatóság kiemelt feladata ezen adózói kör ellenőrzése annak érdekében, hogy
adókötelezettségeiket megfelelően teljesítsék."

Tisztelt Miniszter Úr!

A fentiek alapján a következő kérdésem lenne Ön felé:
Tervezi-e a Kormány a közeljövőben, hogy a szálláshely-szolgáltatókat (beleértve az
AirBnB szállásadókat) on-line beköti a NAV-hoz?

Megtisztelő válaszát megköszönöm!
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